
Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Po przerwie proszę Panią Skarbnik o dokończenie informacji o zmianach w budżecie. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Ja czekam na pytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Ale ciszej już teraz. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Powiedziałam na tyle na ile na ile się dało, więc mam pytania o odpornym sensie finansowym 

Jeżeli chodzi o inwestycje, celowość, żeby zdać pewne inwestycje, nie będę komentować 

dobrze? 
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Proszę bardzo, czy są pytania? Nie ma pytań, a więc zamykam dyskusje i stwierdzam 

kworum i przystępujemy do głosowania. Kto z Pani i Panów radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały nr 52/341/2024? Kto jest przeciw, kto się wstrzymał. Panie Tomaszu, 

proszę o przeczytanie nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian. 
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Jestem za. 
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Białek Tomasz. 

 

Radny Tomasz Białek 

Za. 
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Gwizdek Maria. 

 

Radna Maria Gwizdek 

Jestem Za. 
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Kędzia Andrzej. 

 

Radny Andrzej Kędzia 

Za. 
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Kmiecik Urszula. 

 

Radna Urszula Kmiecik 

Jestem za. 
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Kuna Aniela. 

 

Radna Aniela Kuna 

Jestem za. 
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Machynia Grzegorz. 

 

Radny Grzegorz Machynia 

Za. 
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Merta Maciej. 

 

Radny Maciej Merta 

Jestem za. 
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Musiałek Jan. 

 

Radny Jan Musiałek 

Jestem za. 
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Olek Adam. 

 

Radny Adam Olek 

Jestem za 
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Pawlik Tomasz. Za. Woźny Piotr. 

 

Radny Piotr Woźny 

Jestem za. 
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Zaremba Benedykt. 

 

Radny Benedykt Zaremba 

Jestem za. 
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Zimoch Wojciech. 

 

Radny Wojciech Zimoch 

Jestem za. 

 

 

 



Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuje bardzo, głosowało 14 radnych, stwierdzam że Rada Gminy przyjęła wyżej 

wymienioną uchwałę jednogłośnie. I cóż, zrealizowaliśmy punkt trzeci, przechodzimy do 

punktu czwartego. Zakończenie obrad sesji, a więc dziękuje Państwu za udział w dzisiejszych 

obradach i zamykam pięćdziesiątą drugą nadzwyczajną sesję Rady Gminy w Łubnicach. 


